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Agenda
verkeersveiligheid schoolomgeving; oproep aan de politie
zie prikbord in bijlage (link naar het prikbord)

•

advies mbt het 'Pietenpact' naar aanleiding van de recente passage van de Sint en zijn 
Pieten

in 2016 ondertekenden de verschillende onderwijskoepels het Pietenpact (artikel 
Standaard)

○

lees ook gerust eens de open brief van rector van Goethem○

•

naschoolse opvang door Ferm; stand van zaken•
acties om geld in het laatje te brengen vanuit verschillende hoeken

zesdejaars verkochten wafels voor skireis○

oudercomité bood bloembollen aan○

school verkocht kalenders en kerstkaarten○

•

update vanuit het steuncomité; drie nieuwe leden•

Welkom
We starten met een mededeling. Gezien het feit dat we twee vergaderingen hebben op 
dezelfde moment, namelijk steuncomité en schoolraad, moesten enkele deelnemers kiezen. 
Ilse en Johan kiezen voor de schoolraad terwijl Linda de vergadering van het steuncomité 
bijwoont.
Ook even vermelden dat de agenda punten ons werden aangereikt door de ouders. 
Waarvoor dank.

Verkeersveiligheid
Dit topic kwam reeds aan bod vorig jaar en werd reeds opgenomen in het prikbord van 
december.
De vraag werd gesteld aan PZgrens om de gemachtigde toezichters te ondersteunen tijdens 
momenten dat onze kinderen de straten van én naar school moeten oversteken. De laatste 
maanden merkten we daar namelijk onveilige situaties.
Dank zij onze vraag zagen we de afgelopen een verhoogde aanwezigheid van buurt 
agenten.
Tevens merken we op dat er af en toe geflitst wordt in de zone 30 aan de Max Temmerlaan. 
Jammer dat er nog steeds overdreven snel gereden wordt in onze schoolomgeving.
Er kwamen ook positieve signalen over de nieuwe gemachtigde opzichter aan het spoor; 
deze persoon heeft een goed overzicht van de verkeersstromen en begeleidt fietsers en 
voetgangers elke ochtend veilig naar de overkant. Bij gelegenheid brengen we dan ook 
graag onze complimenten over.
De leerkrachten informeerden ons ook dat zij die 's avonds over onze zebrapaden en 
kinderen waken ook de opleiding tot gemachtigd opzichter hebben gevolgd. Vanuit de 
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kinderen waken ook de opleiding tot gemachtigd opzichter hebben gevolgd. Vanuit de 
schoolraad hebben we aan het bestuur gevraagd om bij de gemeente te polsen naar 
extra visuele signalisatie in de vorm van bedrukte fluo vesten en 
waarschuwingslampen/lichtkegel (aka salami). Dit versterkt de autoriteit en zal het 
respect ten goede komen.
Tevens stellen we voor om dit topic nogmaals aan te kaarten in het prikbord met de 
vermelding dat onze leerkrachten allen de opleiding gemachtigd opzichter gevolgd hebben!

Fiets ingang
De nieuwe fietsenparking is nog niet in gebruik. Ook de vernieuwde toegang is nog niet 
opnieuw geopend
Er wordt nagedacht over een circulatie plan om voetgangers en fietsers afdoende te 
scheiden. Ook de organisatie met betrekking tot bewaking moet terug bekeken worden. 
Extra bewaking voorzien voor de poort en fietsenstalling
Het bestuur neemt dit op met directie om te kijken wanneer de  kiss and ride terug 
beschikbaar gemaakt kan worden en de nieuwe fietsenstalling in gebruik kan 
genomen worden. 
Ook dit komt de verkeersveiligheid alleen maar ten goede. Het verkeer wordt namelijk 
verdeeld over twee in- en uitgangen, minder stilstaand verkeer op de max temmerlaan, geen 
onnodig rondlopen voor kinderen uit de wijken Bloemendaal en Kijkuit.
Communicatie vanuit de school volgt nog!

Pietenpact
Enkele ouders kropen in hun pen of spraken ons aan over het Sinterklaasfeest. Ondanks dat 
het een zeer geslaagde editie was met een geweldige interventie van de brandweer 
betreurden ze het feit dat onze school er opnieuw niet in geslaagd was om het pietenpact na 
te leven. Enkele jaren geleden, in 2016, engageerden alle onderwijskoepels zich om met 
roetpieten te werken. Twee jaar geleden kwam dit topic ook reeds ter sprake en werd er wel 
een toneelgroep gevonden die zich konden vinden in deze nieuwe normen. Echter vorig jaar 
en dit jaar was dit voor de huidige groep niet bespreekbaar.
Het advies van de schoolraad is dan ook dat er gebruik moet gemaakt worden van de 
uitgestoken handen van zowel ouders, leden van de schoolraad alsook leerkrachten 
om tijdig te zoeken naar een moderne, eigentijdse toneelgroep die wel de diversiteit 
omarmt om op die manier iedereen te laten genieten van een 'inclusief' kinderfeest.

Ferm
Ook het topic naschoolse opvang kwam opnieuw aan bod. Dit onderwerk werd reeds vorige 
keer besproken. (zie verslag september 2023)
Vanuit de school kan hier bijzonder weinig aan gedaan worden. Het topic kan uiteraard wel 
eens geagendeerd worden op het Kalmthoutse scholenoverleg.
De schoolraad wil ook gerust eens polsen bij de schepen van onderwijs, Jef Van den 
Bergh over de stand van zaken met betrekking tot de naschoolse opvang binnen 
Kalmthout. Zijn er bvb plannen om een kwaliteitsmeting uit te voeren? Zijn er plannen voor 
verbetering of aanpassingen aan het systeem?

Geld in laatje brengen
Veel initiatieven om geld in het laatje te brengen vielen afgelopen kwartaal door 
omstandigheden samen.
Wafel verkoop voor skireis, bloembollen vanuit het steuncomité, kalenders en kerstkaarten 
vanuit de school, …
Een advies vanuit de schoolraad is dan ook om beter af te spreken wie wat op welke 
moment doet om op die manier een betere spreiding voor de ouders te voorzien.
Kerstkaarten brachten wel goed op. Dit initiatief werd wel goed gesmaakt door vele ouders!
Wel werd opgemerkt dat de druk bij sommige kinderen voor de kerstkaarten soms wel hoog 
was om hun eigen kaarten te verkopen
Tevens een suggestie aan het steuncomité om het aanbod af te wisselen; 
Bvb een jaar bloembollen, ander jaar vlaaien, … (suggesties welkom!)

Steuncomité
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Steuncomité
De schoolraad is verheugd van niet drie maar ondertussen vier nieuwe leden te mogen 
verwelkomen.
Er komt een suggestie vanuit de schoolraad om het steuncomité, het BBQ team én de 
helpende handen jaarlijks op één of andere manier te bedanken vanuit de school.

Datum volgende schoolraad
Een datum werd reeds eerder vastgelegd op dinsdag 21 mei 20u
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